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ZÁPIS 
 
o průběhu jednání řádné členské schůze Sdružení obcí pro nakládání s odpady, IČO 46772707, se 
sídlem Čížkovice, část obce Želechovice č. p. 48, PSČ 410 02 Lovosice. Sdružení je zapsáno v Rejstříku 
svazků obcí, vedeném Krajským úřadem Ústeckého kraje pod č. j. 3/1994-SDRUŽENÍ (OkÚ Litoměřice), 
dále jen „SONO“. 

Ad 1/ Řádné zasedání členské schůze sdružení obcí „SONO“, bylo svoláno předsedou Sdružení 
v souladu s ustanovením stanov sdružení na den 10. 12. 2020 od 10.00 hod do Kulturního centa Lovoš 
v Lovosicích. Program jednání po schválení: 

1. Zahájení, kontrola usnesení minulé členské schůze 
2. Volba orgánů členské schůze – návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3. Schválení programu  
4. Prezentace zástupců FCC BEC, s.r.o. - vážení popelových nádob 
5.  Informace z jednání rady od poslední členské schůze 
6.  Informace o změně ceny za likvidaci komunálních odpadů od roku 2021 
7.  Zpráva finančního výboru . 
8.  Zpráva kontrolního výboru 
9.  Hospodaření za období roku 2020 + info rozp. opatření 3/2020 + návrh rozp. opatření č. 4/2020 
10.  Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2021 
11.  Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2022-2023 
12.   Různé, diskuze 
13.  Usnesení, závěr 

Pozvánka s programem – příloha zápisu č. 1 

Ad 1/ Zahájení členské schůze   
Jednání zahájil v 10,00 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, předseda Rady Sdružení, přivítáním všech 
přítomných zástupců obcí a rovněž zástupců společnosti FCC BEC, s.r.o.. Konstatoval, že členská schůze 
je schopna se usnášet, neboť dle prezenční listiny je přítomno 40 zástupců členských obcí s právem 
hlasovat z celkového počtu 92 členů (účast dle stanov min. 30% všech členů – hlasovací kvórum činí 
min. 28). Členská schůze byla schopna se usnášet po celou dobu zasedání.  Prezenční listina – příloha 
zápisu č. 2. 

Předseda rady Sdružení Ing. Medáček provedl kontrolu usnesení z minulého jednání členské schůze. 
Po vysvětlení k jednotlivým bodům usnesení bylo možno konstatovat, že  
- většina bodů usnesení byla „schvalovací“ nebo byla vzata na vědomí, Rada využila kompetence, které 
ji členská schůze schválila – usnesení č.9 b) k provádění rozpočtových opatření   
- usnesení ČS č.11b/červen 2020 – pravidly nakládání s velkoobjemovým odpadem se podrobně 
zabývala rada sdružení dne 24.9.2020 (viz. zápis) - je třeba zajistit správné třídění velkoobjemových 
odpadů obsluhou sběrných dvorů, zvláštní pozornost a dohled věnovat kontejnerům, které se např. 
přistavují na volně přístupná místa v pátek a odváží v pondělí – eliminovat odpad, který může poškodit 
drtič  – např. velké bloky betonu, kameny, těžký železný odpad, nevhazovat nebezpečný odpad nebo 
výrobky zpětného odběru včetně pneumatik atp. Vzhledem k podrobnostem uvedeným v zápisu 
z rady, lze tento úkol požadovat za splněný. 
- Usnesení ČS č.12/červen2020 – jednání za účelem zajištění vážení SKO na svozových autech s firmou 
FCC BEC pokračují, důkazem je následující bod 4) dnešního jednání – prezentace o vážení popelových 
nádob, která vychází ze znalostí skutečného provozování systému ve středních Čechách.  
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Usnesení ČS/prosinec2020/k bodu 1,: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí kontrolu usnesení z minulé členské schůze. 

       Hlasování: Pro: 40, Proti: 0, Zdržel se: 0 
   Usnesení bylo schváleno. 

Ad 2/Volba orgánů členské schůze 
Předsedající přistoupil k volbě orgánů členské schůze: 
Do návrhové komise byli navrženi: 
L. Procházková (Radovesice), J. Salcmanová (Vědomice) a V. Šuma (Lovosice)     

        Hlasování: Pro: 40, Proti: 0, Zdržel se: 0 
      Usnesení bylo schváleno. 

Na ověřovatele zápisu byli navrženi: 
Ing. Václav Bešta (Brozany n.O.) a Alena Vacková (Žalhostice) 

        Hlasování: Pro: 40, Proti: 0, Zdržel se: 0 
      Usnesení bylo schváleno. 

-  zapisovatelem pro pořízení zápisu byla navržena paní Venuše Zubáková                                                                                       
        Hlasování: Pro: 40, Proti: 0, Zdržel se: 0 

                     Usnesení bylo schváleno. 

Ad 3/ Schválení programu členské schůze 
Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl program jednání členské schůze dle zaslané pozvánky, 
současně požádal přítomné o odsouhlasení změn programu – bod 9 doplnit o projednání a schválení 
rozpočtového opatření č.4/2020, vypuštění bodu č.12–prezentace společnosti ARCH consulting s.r.o., 
www.obcejinak.cz. Nikdo z přítomných nevznesl další návrh na doplnění či změnu programu. Následně 
bylo hlasováno o programu jednání. 
Hlasování o schválení programu: pro 40, proti 0, zdrželi se hlasování 0 
Program jednání členské schůze byl schválen tak, jak je v zápise uvedeno.  

 
Ad 4/ Prezetace společnosti FCC BEC, s.r.o. – vážení popelových nádob 
Předsedající Ing. Petr Medáček uvedl prezentaci FCC BEC, s.r.o. a předal slovo zástupcům společnosti.  
Prezentaci komentoval zaměstnanec FCC Praha p. Ondřej Jahoda – společnost má konkrétní zkušenosti 
s provozováním systému dynamického vážení popelových nádob ve středních Čechách. P. Jahoda 
seznámil přítomné se zkušenostmi, které mají, zhodnotil a představil, co vážní systém umí, jaká 
poskytuje obcím data. Vážení rozhodně pomůže v rovině obec – občan, obci umožní kontrolovat 
množství odpadu z jednotlivých č.p. a při správném nastavení odpadového hospodářství zároveň může 
motivovat občany ke třídění odpadů, což ve finále může vést ke snižování množství komunálních 
odpadů. Současně však upozornil na to, že systém vážení zvyšuje komfort služby (vývoz odpadu) a to 
se samozřejmě projeví v ceně za vývoz popelnice. 
Do následné diskuze se zapojili přítomní starostové, ale také další zástupci svozové firmy – Jan Tlachna, 
Ing. David Brejník  a jednatel společnosti Dr. Ivo Miček, který oznámil, že v průběhu příštího roku 
plánují osazení vážních systémů MOBA na několika svozových autech a v pilotním projektu chtějí 
„posbírat“ zkušenosti.   Z bohaté diskuze vyplynulo, že starosty zajímá skutečné množství, které se 
z obce vyveze a obec následně zaplatí, některé starosty by zajímaly i údaje za jednotlivá čísla popisná, 
aby dále mohli s údaji pracovat a využít je k motivaci občanů, např. formou slevy z poplatku. Spuštění 
pilotního projektu vážení však bude vyžadovat úzkou součinnost se SONO, tak s jednotlivými obcemi, 
které se do projektu chtějí zapojit – před samotným spuštěním vážení bude třeba stanovit nové 
svozové trasy, v obcích vypracovat seznamy č.p. a počtu popelnic, provést osazení popelnic čipy, 
spárovat jednotlivé popelnice se softwarem atd.. Zkušebního projekt vyhodnotí klady a zápory 
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systému, využitelnost v obcích a městech, kromě skutečných údajů o odpadech by mělo být známo, o 
kolik se při vážení prodraží vývoz popelové nádoby.      
Protinávrh na usnesení (Ing.Bíža): 
Členská schůze „SONO“ navrhuje odložit hlasování k bodu 4 – vážení popelových nádob do příštího 
jednání členské schůze. 

          Hlasování: Pro: 2, Proti: 37, Zdržel se: 1 
  Usnesení nebylo schváleno. 

Usnesení ČS/prosinec2020/k bodu 4:  
Členská schůze „SONO“ ukládá radě Sdružení dále pokračovat v jednání za účelem zajištění vážení 
popelových nádob. 

           Hlasování: Pro: 37, Proti: 2, Zdržel se: 1 
       Usnesení bylo schváleno. 

Ad 5/ Informace z jednání rady Sdružení od poslední členské schůze 
Předsedající Ing. Petr Medáček přednesl zprávu o činnosti Rady „SONO“ za období od minulé členské 
schůze. Předseda SONO uvedl, že kromě pravidelných kontrol hospodaření rada také přijala 
rozpočtové opatření č.3, dále se členové rady se zabývali pravidly pro nakládání s velkoobjemovým 
odpadem na obcích a sběrných dvorech. Rada byla dále Informována o navázané spolupráci s ing. 
Libuší Sekotovou ze společnosti Enviro Tech, s.r.o., která pro nás bude zpracovávat žádost o 
vývoz/dovoz odpadu do Polska, předání stavby skládky, části „C“ dne 1. 6. 2020, diskutován byl rovněž 
návrh nového zákona o odpadech, který povede k navýšení ceny za likvidaci komunálního odpadu 
(navýšení poplatku, zvýšení rezervy na rekultivaci). Listopadová rada projednala veškeré ekonomické 
podklady připravené k projednání členskou schůzí. Členové rady diskutovali o novém způsobu 
stanovení poplatku za ukládání komunálního odpadu, který schválila poslanecká sněmovna.  
Usnesení ČS/prosinec2020/k bodu 5: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o činnosti rady Sdružení za uplynulé 
období od minulé členské schůze a ukládá členským obcím zabezpečit kontrolu a dohled při ukládání 
velkoobjemového odpadu na stanovištích. 
- v průběhu projednávání bodu 5 odešli 2 zástupci členských obcí, hlasovací kvórum se změnilo na 38 

      Hlasování: Pro: 38, Proti: 0, Zdržel se: 0 
   Usnesení bylo schváleno. 

Ad 6/ Informace o změně ceny za likvidaci komunálního odpadu od roku 2021 

Předsedající Ing. Medáček informoval členskou schůzi o schválení nového zákona o odpadech a to dne 
4.12.2020, kdy parlament přehlasoval návrh Senátu o odložení účinnosti tohoto zákona o 1 rok.   

Ve třetím čtení - byl změn způsob prokazování množství odpadů, který může být zahrnut do dílčího 
základu zbytkových odpadů. Na rozdíl od následné slevy ze skládkovacího poplatku, která by byla 
přiznána v případě docílení určitého procentního podílu využitelných odpadů (původní návrh), 
sněmovna schválila následující: celkové množství odpadů, na které se vztahuje v kalendářním roce 
výjimka pro zařazení do dílčího základu poplatku za komunální odpady podle § 157 (500 Kč/t), se 
vypočte jako násobek počtu obyvatel obce k 1.1. a množství komunálních odpadů na jednoho 
obyvatele, pro rok 2021 je stanoveno 0,20 t na obyvatele, v následujících letech má postupně docházet 
ke snižování množství vždy o 10 kg a to až do roku 2029, kdy hodnota dosáhne 0,12 t. Zákonem se 
rovněž navyšuje tvorba rezervy na rekultivaci skládky o 45,-Kč. Ke změně ceny na úrovni úplných 
vlastních nákladů dochází také u provozovatele skládky.   

Poplatníkem poplatku za komunální odpady je vždy obec, skládka je plátce, MŽP – SFŽP je správcem 
poplatku, dozorem nad výběrem poplatků je pověřena celní správa. Provozovatel skládky je povinen 
do 20. dní po skončení poplatkového období zaslat SFŽP tzv. poplatkové hlášení, ve kterém bude 
uvedeno dle jednotlivých obcí množství komunálního odpadu v tunách, na které může být uplatněna 
celková sleva za stanovený rok, uplatněná sleva za období (čtvrtletí) a uplatněná sleva za rok od 
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počátku. Obec si může vybrat, zda slevu uplatní u jedné či více skládek, ale v součtu uplatněná sleva 
nesmí přesáhnout množství, které je stanoveno výpočtem dle přílohy č.12 zákona.  

Pí. Zubáková uvedla tabulku s přehledem cen za likvidaci komunálních odpadů od 1. 1. 2021 v Kč/t 
(příloha zápisu č.3), pro lepší orientaci a porovnání jsou zde uvedeny i ceny roku 2020. Jednotlivé 
sloupce tabulky jsou členěny na základní cenu, výši rekultivační rezervy, DPH, jednotlivé druhy 
poplatku a cena celkem včetně poplatku dle § 157 a přílohy č. 12 (500,-), se „slevou“ a cena celkem 
včetně poplatku za využitelné odpady (800,-).  

Pí. Zubáková dále informovala, že provozovatel skládky musel přistoupit k navýšení základní ceny bez 
DPH z důvodu pokrytí vlastních nákladů, které se v čase navyšovaly a nebyly v původní kalkulaci 
zahrnuty např.(likvidace skládkové vody). Na přiložené tabulce s grafem (příloha zápisu č.4) je 
zaznamenán vývoj ceny za likvidaci komunálního odpadu od roku 2002 do roku 2019. V prvním řádku 
tabulky je uvedena cena bez DPH, (do roku 2020 byla součtem základní ceny a rekultivační rezervy), ta 
se v rozmezí let příliš nezměnila, pohybovala v rozmezí 428,57 do 475,20 Kč/t. Tato cena má pokrývat 
vlastní náklady provozovatele skládky a v rámci Ústeckého kraje je jednoznačně cenou nejnižší.  Výši 
ceny za likvidaci odpadu v průběhu času ovlivňovala výše DPH, hlavně však výše poplatku, který se 
navyšoval z původních 50,- na 500,- Kč/t. 

Usnesení ČS/prosinec2020/k bodu 6: 
a) Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace předsedy Sdružení o změnách cen za likvidaci 

komunálních odpadů od roku 2021 na skládce „SONO“. 
 

b) Členská schůze „SONO“ bere na vědomí informace předsedy Sdružení o některých povinnostech 
obcí v souvislosti se schválením nového zákona o odpadech. 

           Hlasování: Pro: 38, Proti: 0, Zdržel se: 0 
         Usnesení bylo schváleno. 

Ad 7/ Zpráva finančního výboru 

Slova se ujal Ing. Václav Bešta a přednesl zprávu o činnosti finančního výboru, který se za období od 
minulé členské schůze sešel celkem 2x. Ing. Bešta informoval o výčtu činností, které členové výboru 
činili - standardně se zabývali plněním rozpočtu příjmů a výdajů podle jednotlivých položek výkazu FIN, 
podíleli se na přípravě rozpočtových opatření i návrhu rozpočtu na rok 2021 včetně aktualizace 
střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2022-2023.  Zpráva finančního výboru je přílohou zápisu č. 5. 
Usnesení ČS/prosinec2020/ k bodu 7: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu finančního výboru Sdružení za období od poslední 
členské schůze. Zpráva je přílohou zápisu. 
- v průběhu projednávání bodu 7 odešli 3 zástupci členských obcí, hlasovací kvórum se změnilo na 35 

                  Hlasování: Pro: 35, Proti: 0, Zdržel se: 0 
         Usnesení bylo schváleno. 

Ad 8/ Zpráva kontrolního výboru 
Předseda kontrolního výboru p. Radek Černý (Lovečkovice) přednesl zprávu o zjištěních kontrolního 
výboru za období od minulé členské schůze. Všechna kontrolovaná usnesení byla splněna. Předseda 
kontrolního výboru konstatoval, že Rada Sdružení se pravidelně scházela a pracovala i v období korona 
krize na dálku a věnovala se aktuálním potřebám skládky SONO. Při kontrole usnesení z červnové 
členské schůze kontrolní výbor nezjistil žádné nedostatky. Zpráva kontrol. výboru je přílohou zápisu č. 6. 
ČS/listopad2019/ k bodu 8: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí zprávu kontrolního výboru Sdružení za období od poslední 
členské schůze. Zpráva je přílohou zápisu. 
- v průběhu projednávání bodu 8 odešli 2 zástupci členských obcí, hlasovací kvórum se změnilo na 33 

         Hlasování: Pro: 33, Proti: 0, Zdržel se: 0 
      Usnesení bylo schváleno. 
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Ad 9/ Plnění rozpočtu příjmů a výdajů za období leden – září 2020 
a) Pí. Zubáková seznámila jednání členské schůze s přehledem hospodaření Sdružení za období 
leden–září roku 2020. Při projednávání čerpání rozpočtu bylo zdůvodněno čerpání jednotlivých 
položek a upozorněno na položky, ke kterým bylo přijato rozpočtová opatření č.3/2020 a to na radě 
dne 24.9.2020. Do příjmů byly převedeny finanční prostředky z hospodářské činnosti dle rozhodnutí 
členské schůze (výsledek hospodaření za rok 2019 a uplatněné odpisy majetku za rok 2019), finanční 
prostředky ve výši téměř 1 mil. Kč dle schváleného rozpočtu ještě nebyly převedeny z důvodu 
průběžných plateb vkladu mimo ZK, do konce roku bude uhrazeno v souladu s dodatkem smlouvy, 
který schválila minulá členská schůze.  Zásadním výdajem rozpočtu jsou kapitálové výdaje, které souvisí 
s výstavbou skládky „C3“. 
Příjmy po konsolidaci za období dosáhly částky 11.447.553,16 Kč, běžné výdaje po konsolidaci dosáhly 
výše 3.022.460,44 Kč a kapitálové výdaje výše 17.065.660,02,- Kč „C2“. Celkový schodek rozpočtu za 
období leden až září dosáhl 8.640.567,30 Kč. 
ČS/prosinec 2020/ k bodu 9a: 
Členská schůze „SONO“ bere na vědomí hospodaření Sdružení za období od ledna do září 2020. 
Přehled o hospodaření za období leden – září 2020 je přílohou zápisu č.7. 
- v průběhu projednávání bodu 9 odešli 2 zástupci členských obcí, hlasovací kvórum se změnilo na 31 

           Hlasování: Pro: 31, Proti: 0, Zdržel se: 0 
        Usnesení bylo schváleno. 
 

b) Pí. Zubáková uvedla, že od minulé členské schůze rada přijala jedno rozpočtové opatření a to 
č. 3/2020 – přesunem výdajů z odd. par.3725, pol. 5169 nákup osttních služeb ve výši -1 210 tis.Kč byl 
uhrazeny tyto výdaje: 

1) pol. 5171 – opravy a udržování – opravy komunikací v areálu skládky (710 tis.Kč) 
2) pol. 5362 – platby daní a poplatků – zálohy na daň z příjmu (463 tis.Kč) 
3) pol. 5362, odd,par,6310 – srážková daň z úrokových příjmů (37 tis.Kč) 

 
ČS/prosinec 2020/ k bodu 9b: 
Členská schůze „SONO“  bere na vědomí informace o provedené změně rozpočtu příjmů a výdajů na 
rok 2020 (rozpočtová opatření č.3), ke kterému byla Rada pověřena usnesením členské schůze 
z 23. června 2020.                   Hlasování: Pro: 31, Proti: 0, Zdržel se: 0 

         Usnesení bylo schváleno. 
 

c) Pí. Zubáková představila členské schůzi návrh rozpočtového opatření č. 4/2020, které upravuje 
rozpočet dle předpokládané výše výdajů do konce roku, se změnou na příjmové straně rozpočtu není 
uvažováno. 
Úprava výdajů rozpočtu, celkové snížení výdajů o 1.600 tis.Kč: 
- odd.par. 3724, pol. 5169 – navýšení výdajů na svoz nebezpečných odpadů z členských obcí a sběrných 
dvorů o 400 tis. Kč – dle skutečné výše faktur 
- odd.par.3725, pol 5169 – nerealizované výdaje - vývoz komunálního odpadu pro potřeby spalitelné 
zkoušky - snížení o 1.800 tis. Kč 
- odd.par.3725, pol.6121 – nerealizované výdaje – projektová dokumentace – snížení o 200 tis.Kč. 
Celkové příjmy po konsolidaci zůstávají v nezměněné výši, tj. 13 331 tis. Kč, výdaje po konsolidaci se 
snižují na částku 22 815 tis.Kč, schodek rozpočtu tak činí 9 484 tis.Kč. 
 
ČS/prosinec 2020/ k bodu 9c: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2020 v předloženém znění. Přehled 
rozpočtových opatření č.1 - 4/2020 tvoří přílohu zápisu č.8. 

           Hlasování: Pro: 31, Proti: 0, Zdržel se: 0 
        Usnesení bylo schváleno. 
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ad 10/ Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2021 
Návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2021 představila pí. Zubáková. Rozpočet je sestaven jako v roce 
předchozím, tj. závazné ukazatele za odd. par. a vypsané investiční akce. Rozpočet je navržen jako 
vyrovnaný, příjmy a výdaje po konsolidaci ve výši 7 300 tis. Kč. Do běžných výdajů jsou zahrnuty 
pravidelně se opakující výdaje (svoz DNO) a výdaje, které souvisí s chodem sdružení a plánované výdaje 
na vývoz a dovoz odpadu na polské zařízení. 
Ke schválení je rozpočet předkládán formou závazných ukazatelů dle účelového členění rozpočtové 
skladby, tj. členění dle „odd a par“pro běžné a kapitálové výdaje, příjmy podle tříd jako nedaňové a 
kapitálové příjmy a transfery.   Stanovení rozpočtu v této podobě se jeví výhodné z důvodu možných 
úprav rozpisu rozpočtu, které je dle stanov oprávněna schvalovat rada. Hlavním zdrojem příjmů 
rozpočtu jsou převody finančních prostředků z hospodářské činnosti. Závazné ukazatele ve vztahu 
k jiným rozpočtům, s výjimkou členských příspěvků, nebyly stanoveny, vypsané investiční akce – 200 
tis. Kč na PD a 500 tis. Kč na „projekt 2024“.  
 
ČS/prosinec2020/ k bodu 10: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje předložený návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2021 – vyrovnaný 
rozpočet, příjmy a výdaje po konsolidaci ve výši 7 300 tis. Kč na straně příjmů a výdajů. Schválený 
rozpočet příjmů a výdajů na rok 2021 je přílohou zápisu č.9.   
- v průběhu projednávání bodu 10 odešel 1 zástupce čl. obce, hlasovací kvórum se změnilo na 30 
                       Hlasování: Pro: 30, Proti: 0, Zdržel se: 0 
                      Usnesení bylo schváleno. 

ad 11/ Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2022-2023 
Návrh střednědobého výhledu rozpočtu na roky 2022 – 2023 v krátkosti představila pí. Zubáková. 
V navrženém výhledu rozpočtu na následující období je uvažováno, stejně jako v letošním a 
předchozích letech, s příjmy z pronájmu majetku = převod z VHČ pol. 4131 a s příjmy z členských 
příspěvků, celková výše 4 005 tis.Kč. Plánovány jsou běžné provozní výdaje, které souvisí s chodem 
sdružení ve výši 3 500 tis.Kč, kapitálové výdaje v roce 2022 ve výši 500 tis.Kč jsou připraveny na 
projektovou dokumentaci, v roce následujícím je stejná částka plánována na výdaje „Projekt 2024“. 
V roce 2022 i roce následujícím je výhled rozpočtu stanoven jako mírně přebytkový, zůstatky běžných 
účtů by se po delším období poklesů opět mohly pozvolna navyšovat.  
 
ČS/prosinec2020/k bodu 11: 
Členská schůze „SONO“ schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu na rok 2022 – 2023 
v předloženém znění. Schválený výhled rozpočtu na roky 2022 - 2023 je přílohou zápisu č.10. 

          Hlasování: Pro: 30, Proti: 0, Zdržel se: 0 
        Usnesení bylo schváleno. 

Ad 12/ Různé, diskuze 
Předsedající členské schůze Ing. Petr Medáček konstatoval, že byly projednány všechny body 
programu jednání. Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 
 
Ad 13) Závěr 
Ing. Medáček konstatoval, že nikdo z přítomných nemá další návrhy ani dotazy, poděkoval všem 
přítomným za účast a zapojení do diskuze. Popřál do nového roku hodně pracovních i osobních 
úspěchů a jednání členské schůze prohlásil za ukončené v 14,15 hod. 
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Seznam příloh 

1. Pozvánka s programem na jednání členské schůze 
2. Prezenční listina  
3. Přehled cen za likvidaci komunálních odpadů od 1.1.2021 
4. Vývoj ceny komunálních odpadů od roku 2002 
5. Zpráva finančního výboru 
6. Zpráva kontrolního výboru 
7. Čerpání rozpočtu příjmů a výdajů za 1.-9.2020 
8. Rozpočtové opatření č. 4/2020 
9. Rozpočet příjmů a výdajů na rok 2021 
10. Aktualizace rozpočtového výhledu na roky 2022 – 2023 

 

V Lovosicích dne 10. prosince 2020 

 

Zapsal: Zubáková V.      ________________________ 

 

 

Předsedající členské schůze: Ing. Petr Medáček  ________________________ 

 

 

Ověření zápisu: 

Vacková Alena (Žalhostice)     ________________________   

 

Ing. Václav Bešta (Brozany n.O.)    ________________________ 

 

 

 

 


